
     22-06-2021 
Referat af GF møde på Italia Pizza 3/6-21 
 
15 fremmødte, 4 fra bestyrelsen, Ingen fra Grønlandsgade 
 
Vanen tro blev John Askou valgt som dirigent. 
 
Pga af corona blev generalforsamlingen udskudt i 2020, som derudover også blev et meget stille år 
jvf forsamlingsforbuddet. Bestyrelsen har beskåret lidt træer mm v Danmarksgade, Norgesgade 
samt v legepladsen. Der er også smidt sneglegift langs banen samt det ser ud til at haveaffald 
smidt på Banedanmarks område over hegnet er endelig ophørt. 
 
Der har været diskuteret kursus i hjertestarter og om at melde sig som hjerteløber. Dette 
opfordres til at man selv tjekker diverse sider omkring dette på youtube eller lign. 
 
Kontingent er ændret til kun kr 1000.- årligt og fremsendes regning pr mail fremover, så giv besked 
hvis man ændrer sin mailadresse. 
 
BM Service klipper græs 14 gange årligt samt snerydning (skal være ryddet inden 7.30) denne 
aftale udløber i oktober 2021 og skal genforhandles af bestyrelsen inden da. 
 
Stolper omkring vores træer skal nu snart fjernes og mere omkring dette senere. 
 
Rengskabet har ikke haft nogle særlige aktiviteter også pga nedlukningen, og da beholdningen er 
god, var valget derfor at nedsætte kontingent for nuværende. 
 
Valg til bestyrelsen: Da Jan Fuglsang valgte at trække sig efter tro tjeneste, skulle der vælges en ny 
fra Islandsgade, og dette blev Allan Bjørnskov fra nr 2, velkommen til. 
 
Valg af revisor: der var genvalg til 2 x Bent Lønne & Højhus, tillykke med det. 
 
Der er et par store huller i vejen på danmarksgade lidt før vejdæmpningen v Islandsgade, og dette 
har ikke noget med GF at gøre men Jesper Nørgaard har indmeldt dette via rksk.dk hvor man kan 
gøre dette meget nemt. Hvornår der så sker noget er mere usikkert. 
 
Bestyrelsen skal nu have sig konstitueret, mere om dette følger. 
 
På bestyrelsens vegne 
 
Jesper Nørgaard 
Næstformand. 


